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Geachte leden van de raad, 
 

Met verbazing heb ik met m’n buurtgenoten, uw brief met uitnodiging voor een informatie avond over de huisvesting 
van asielzoekers in de Antonius kerk gelezen. Natuurlijk ben ik mij daarna meer in de materie gaan verdiepen om meer 
te weten te komen en uiteindelijk is mijn verbazing alleen maar groter geworden. 

 
Het onderwerp is precair, daar ben ik me goed van bewust en natuurlijk zult u nu denken daar is weer een Not In My 
Back Yard inwoner van de gemeente Bloemendaal, die bij voorbaat tegen elk plan is, maar niets is minder waar. 

 
Ik ben begaan met mijn medemens en ook ik zie niets liever dan dat mensen, die om welke reden dan ook van huis en 
haard verdreven zijn met de beste intenties ontvangen worden én dit natuurlijk het liefst in een zo veilige en kansrijke 
mogelijke nieuwe woonomgeving. Uiteraard brengt dat voor een ieder een prijs met zich mee, zowel v.w.b. 
inschikkelijkheid van de lokale bewoners als ook financieel voor alle Nederlanders. Dat is de prijs die we betalen voor 
onze Democratie! Veilig voor omwonenden met hun kinderen en kleinkinderen én zo kansrijk mogelijk voor de 
asielzoekers. Zo’n precair evenwicht fröbel je niet even in een namiddagje in elkaar. 

 
Mijn ideeën stroken daarom niet direct met de uwen, die op dit moment zeer overhaast en “onder stoom en kokend 
water” deze huisvesting ondoordacht door de raad probeert te loodsen om maar te kunnen voldoen aan een 
wetgeving die op dit moment nog niet eens wet is?! 

 
De aanwijzing op de Sparrenlaan lijkt gebaseerd op onjuistheden en aannames en er zijn o.a. vormfouten gemaakt 
(adressen kloppen niet met de in de brief bedoelde bebouwing). In de raadsvergadering wordt over een kerk 
gesproken, waarin je gezien de bestemming (maatschappelijke doeleinden) niet eens mag wonen. Waarschijnlijk 
wordt de pastorie naast de kerk bedoeld. Overigens is het de raad niet duidelijk of het de Antoniuskerk of de 
Adventskerk betreft. Los van deze naamsverwisseling tijdens de raadsvergadering, is men überhaupt weleens op de 
locatie gaan kijken naar de omliggende bebouwing, stratenplan, faciliteiten, zoals openbaar vervoer en winkels? Is er 
in de omgeving wel enig vertier voor jonge minderjarigen? Maar ook wat er allemaal verbouwd en aangepast moet 
worden om ter plekke met 30 man plus begeleiders te kunnen laten wonen. Volgens het BAG register, basis 
administratie gebouwen is het woonoppervlakte van de pastorie 210m², dat is nog geen 7m² per bewoner, de 
oppervlakte van een gemiddelde badkamer. Ter vergelijk bij commercieel vastgoed is 25m² de norm alleen al voor 
een werkplek. Ik kom deze analyses en wegingen nergens tegen. Dan kan het toch niet anders zijn, dan dat het doel 
hierbij de middelen heiligt. Dit keer in de dorpskern van Aerdenhout met de bestemming enkel wonen door 
overwegend gezinnen met kinderen. Is dit nu  de meest ‘geschikte’ locatie voor alleenstaande minderjarige 
asielzoekers??? 

 
In de brief die u rondstuurde vertelt u alleen wat u kwijt wilt namelijk dat er een informatie avond is, maar u brengt 
ons niet op de hoogte van de mogelijkheid van ons spreekrecht op 4 april in de commissie grond vergadering en ook 
niet dat n.b. op 21 april al de besluitvormingsdatum in de planning staat. Bij nader onderzoek blijkt de gross lijst met 
informatie over andere onderzochte alternatieve locaties te ontbreken? Graag ontvangen wij die alsnog, alsmede de 
reden waarom deze alternatieve locaties afgevallen zijn. Als je de lijst met criteria volgt waarin staat waar een locatie 
aan moet voldoen, dan ziet elk weldenkend mens dat de locatie aan de Sparrenlaan voor deze doelgroep direct afvalt. 

 
De keuze van de locaties zijn gebaseerd op het feit dat de gemeente een evenredige verdeling van de locaties wenst 
over de dorpskernen. Edoch dat is nogal voor de troepen uit want officieel is de "spreidingswet" nog niet 
aangenomen. Spreiden is nu nog niet verplicht, dus zou er ook naar geschiktere locaties gekeken kunnen worden, 
buiten een dorpskern. Dat is dan wellicht geen evenredige verdeling, maar zou zeker kunnen leiden tot een beter 
resultaat voor alle betrokkenen voor nu en in de toekomst. 

 
Ik ben makelaar en m’n vak brengt met zich mee, dat ik me al 50 jaar bezighoud met het inwilligen van 
huisvestingswensen. Ergo niet zoeken maar vinden! Hierbij breng je de wensen van partijen alsmede bestaande 
maar ook mogelijk nog nieuw te creëren locaties in kaart om daarna het geheel weloverwogen in elkaar te laten 
passen, dán ben je goed bezig! 

Graag ben ik u hierbij van dienst. 

Huib Haije 
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